VLAAMSE
ATLETIEKLIGA

Verslag

(vergadering via videoconf.)

Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, J. Jacobs, P. Van Waes, T. Willaert, R. Smith, L.
Peetroons, M. Smits, J. Van Peteghem
Verontschuldigd: G. Struys

Afwezig: /

1  GOEDKEURING VERSLAG 2/3
Goedgekeurd.

2 KALENDER: PRINCIPES / BESLISSINGEN / EK PARIJS

e BELGISCHE KAMPIOENSCHAPPEN
o BKA.C.:
Voorstel BC Competitie: BK A.C. verzetten naar 15/16 aug, gezien 16/8 de deadline is
voor limiet EK Atletiek in Parijs.
Dit is te combineren met het KVV Cad/Sch op 15/8 en K. Boudewijnstadion is alleszins
beschikbaar!

o BK Meerkampen:
Voorstel: verplaatsen naar laatste weekend juli (valt dan wel samen met FC DCLA),
nog wachten op akkoord van organisator HERV. Ondertussen akkoord bekomen.

o BK 10.000 en 3.000st vrouwen
Verplaatsing nog in beraad.
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o BK Masters:
Verplaatsing nog in beraad.

LBFA wenst LBFA-kampioenschap A.C. naar laatste weekend juni verzetten
(oorspronkelijke weekend BK A.C.). Al valt dit dan niet onder de regel dat enkel BK’s
verzet worden van datum... De rvb is hier geen voorstander van.

e Verdere kalender
Rutger: een ideale voorbereiding voor internationale competitie loopt over minstens 3
maanden.
Daarnaast zal afgesproken moeten worden hoe wij als federatie inspelen van zodra een
“startdatum” van wedstrijden/evenementen wordt bekengemaakt door de regering.
Er moet alleszins tijd voorzien worden tussen starten met trainen en starten met competitie.
Erik Chevrolet stelt een voorbereidingstermijn van 4 weken voor.
Patrick Van Waes denkt dat het beter is om voor de jeugd een andere termijn te voorzien.
Ludwig stelt als tussenoplossing 2 weken voor bij de jeugd.

Consensus: Van zodra de regering een beslissing neemt omtrent het opnieuw toelaten van
sportactiviteiten (= training!), volgen wij daarin met 4 weken (voor iedereen) nadien pas
opnieuw wedstrijden toe te laten uit onze huidige kalender. Opgelet: wel rekening te houden
met naleving van de plaatselijke regelgeving door lokale overheden omtrent het al dan niet
toelaten van (sportieve) evenementen.

Gevolg voor ons: als de regering dus beslist om geen sportactiviteiten toe te laten tot en met
3 mei, is het gevolg dat er geen wedstrijden kunnen doorgaan tot en met 31 mei.

e Vraag ACHL om alsnog een Meerkampmeeting te mogen verzetten die nu binnen de
“geschrapte” periode valt
De raad van bestuur wenst hier geen positief gevolg aan te geven, gezien de lijn van annulatie
doorgetrokken wordt naar alle organisaties behalve BK.

3 IMPACT OP DE BEGROTING

Michael heeft de impact van het hele Corona-gebeuren geprojecteerd op de begroting.
Hypothese: competitie wordt hervat vanaf 1 juli, wat is het effect? (Indien eerder heeft dit een
gunstig effect op de begroting)
e Minder verwacht aantal vergunningen: er wordt geschat dat er 2000 minder vergunningen
zullen zijn tegenover vorig jaar.
o Er moet worden onderzocht in welke mate de federatie de clubs financieel kan ondersteunen.
Wat is de draagkracht van de federatie?

RSF: reglement kan aangepast worden om er zo voor te zorgen dat er zo min mogelijk effect is. Idem
voor het JSF.

Geen jeugddag: is eerder een ‘bonus’ dat dit (althans voorlopig) niet doorgaat, kans bestaat nog
altijd dat dit doorgaat in het najaar?

Geen sportkampen is dan weer een negatieve post van €15.000,00.

Er worden ongeveer 30 minder nieuwsbrieven verwacht door geen PK’s, interclubs,...

Geen kalender drukken dus geen inkomsten hiervan.

Geen bijscholingen VAT voorjaar dus halvering van deze kost.

Weinig impact op de Centrale Diensten.

Weinig impact op kosten rvb: enkel geen verplaatsingskosten voor 3 mnd.

Topsport: stage Belek wordt verplaatst dus kosten blijven, enkel bijkomende kost voor herboeken
vliegtickets. Turbostage eind maart valt weg.

Impact wegvallen trainingen in Gent en Leuven? Nog niet gekend maar hoogst waarschijnlijk positief.
(we wensen niet te betalen voor een hal die niet gebruikt werd maar is nog te onderhandelen).
Geen WK Indoor, geen WK Sch, geen WK Jun

TSS: (minstens) 2 maand geen werking

Conclusie: De RVB buigt zich over steunmaatregelen voor de clubs (Zie pt 5)

4  STRATEGISCHE DAG / BELEIDSPLAN PROCES
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Ging in principe doorgaan op 4 april in Meise, maar dus geannuleerd.

Deadline van 1 september zal niet verschoven worden volgens Sport Vlaanderen.

Kiezen: personeel bereidt het administratief document voor 6f de bestuurders voeren alsnog de
discussie omtrent dit beleidsplan.

Consensus: Zorgen om administratief in orde te zijn en de strategische oefening in het najaar te
doen.

5 STEUNMAATREGELEN / STEUN CLUBS

Aan de bestuurders werd gevaagd om bij de eigen club een kleine bevraging te doen omtrent de
financiéle impact op de clubfinancién.
Bedoeling: is het zinvol om dit soort bevraging naar de clubs te sturen?

Erik denkt dat het niet echt zinvol is om dit te bevragen.

Conclusie : Michael/Erik werken verschillende scenario’s uit. Voor definitieve keuze is het wachten op
de duur van de coronamaatregel en de beslissingen van de overheid ivm het noodfonds voor onze
sector.

6 ALGEMENE VERGADERING

Wettelijk gezien mogen wij onze AV tot 10 weken na datum inrichten. (Schriftelijk dan wel online)
Online lijkt moeilijk gezien de grootte van onze AV...

Meest waarschijnlijke en toegelaten zal begin september zijn.

Erik betreurt dit in die zin dat je pas in september een begroting voor datzelfde jaar zal kunnen
goedkeuren.

Dit zijn natuurlijk uitzonderlijke omstandigheden en er zijn weinig opties...

Erik stelt toch voor om dit zo vroeg mogelijk in te plannen. Ludwig lijkt het onmogelijk om het in
juli/augustus te plannen gezien dit toch ook vakantieperiode blijft...

Gery stelt voor: 5 september (daags na MVD en dag voor BK Estafetten). Andere weekends zijn iets
drukker bezet. Al is dit wel heel gelimiteerd binnen de 10 weken.
Men verkiest dus een fysieke vergadering.

7 VARIA

e Erik: toegangskaart juryleden: voorwaarden schrappen doordat competitie voor een deel
geschrapt is. Vragen aan de VCJ om voor de toekenning volgend jaar soepel(er) wordt mee
omgegaan.

e Patrick: de lastenboeken BK 10km op de weg zouden mogelijks aangepast worden.

Het akkoord dat met AVLO gemaakt werd om voor 3 jaar te mogen organiseren werd gemaakt
onder andere voorwaarden (ander lastenboek). Patrick vraagt nu of de toen-bestaande
voorwaarden blijven bestaan? Dit wordt bevestigd.

e Patrick: FC ’s dit nu geannuleerd worden = vraag om als eerste een datum te kiezen volgend
jaar?

Ludwig: wat reeds gecommuniceerd werd omtrent de Flanders Cups is dat dit jaar niet
meegeteld zal worden qua punten.

Ludwig: Indien we zouden ingaan op deze vraag zou dit een redelijke discussie kunnen
creéren.

e Tony: komt terug op het voorstel dat enige tijd geleden via de bank is aangekaart omtrent
een belegging. Het is nu een goed moment om (gefaseerd) te beleggen. Michael bekijkt dit
verder met de bank, zo nodig ondersteund door Erik en Tony .

e Tony: vraagt naar info over de enquéte die rondgestuurd werd naar de recreanten.

Ludwig: er is reeds 1 groep recreanten aangeschreven en maandag wordt de volgende
verstuurd.

e Mieke: het proefdraaien van de nieuwe proefjes/wedstrijdvormen zal in tijdsnood komen
gezien het voorjaar wegvalt. Testen zullen nu dus in het najaar pas kunnen doorgaan. De BC
Jeugd wil zijn uiterste best doen om dit te implementeren tegen het volgende zomerseizoen.

e Volgende vergadering: 27 april om 14u00 ook via videoconference
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